
I-1/16-7/2010.ikt.sz. 
Jegyzőkönyv 

 
Készült: Dévaványa Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 2010. október 27-én 
megtartott Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság nyílt ülésén. 
 
 
Jelen vannak: 
 Balogh Csilla jegyző 
 Szarka Andrea igazgatási irodavezető 
 
 dr. Ágoston Sándor bizottság elnöke  
 Kanó József bizottsági tag 
 Nyuzó Marietta bizottsági tag 
 Németi József bizottsági külső tag 
 Földi Zoltán bizottsági külső tag 
  
Meghívottak: 
 Baloghné Berényi Erzsébet ÁMK igazgató 
   
 Hermeczi Erika jegyzőkönyvvezető 
 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Köszönti a 
bizottsági ülésen megjelenteket, Balogh Csilla jegyzőt, Szarka Andrea igazgatási 
irodavezetőt, köszönti továbbá Baloghné Berényi Erzsébet ÁMK igazgatót, valamint az 
Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagjait. Külön köszönti a bizottság új tagjait. 
 
Az elnök megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság tagjainak több mint a 
fele megjelent az ülésen. A bizottság jelenlévő tagjainak száma 5 fő. Dékány József 
bizottsági tag jelezte, hogy később érkezik az ülésre. 
 
Ismerteti a napirendi pontokat, melyek a következők: 

 
1. Javaslattétel a „Dévaványa Kultúrájáért” elismerő cím 2011. évi kitüntetettjére. 

Előadók: Pap Tibor polgármester 
 Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

2. Bejelentések. 
 
 
Megkérdezi a jelenlévőket, hogy van-e valakinek további önálló napirend megtárgyalására 
javaslata?  
Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzik el.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 
megtárgyalásával?  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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 H a t á r o z a t 

 67/2010. (X. 27.) OKS. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési és Sport Bizottsága a 2010. október 27-én tartandó ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

1. Javaslattétel a „Dévaványa Kultúrájáért” elismerő cím 2011. évi 
kitüntetettjére. 
Előadók: Pap Tibor polgármester 
 Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

2. Bejelentések. 
 

 
1. napirend: Javaslattétel a „Dévaványa Kultúrájáért” elismerő cím 2011. évi 
kitüntetettjére. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság  elnöke: Megállapítja, hogy 
a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12. § (4) bekezdés a) pontja alapján 
a bizottságnak zárt ülést kell tartania kitüntetési ügy tárgyalása esetén. 
Javasolja, hogy a zárt ülés napirendjét az ülés végén tárgyalják meg, tekintettel arra, hogy az 
ÁMK igazgatója meghívottként jelen van az ülésen. 
 
 
2. napirend: Bejelentések. 
 
Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület kérelme 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Rátér a 
bejelentésekre, elsőként a Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület kérelmének 
megtárgyalására. 
Ismerteti, hogy a Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület nevében Kónya András, mint 
az Egyesület elnöke azzal a kéréssel fordult a Képviselő-testület felé, hogy 2009. évben 
kezdeményezett és elfogadott elszámolási metódust vegyék elő és a 2010. évi rendezvényről 
készült beszámolóval együtt kerüljön ismét megtárgyalásra. A 2009. júniusi testületi ülésen 
olyan javaslattételre került sor, hogy mivel a dobfesztivál többletbevételt generál a 
rendezvény ideje alatt, valamint többletkiadás is jelentkezik, vegyék számításba, és így a 
keletkezett „jövedelem” egyenlő arányban osztódjon az Egyesület és intézmény között.  
Az előterjesztésben a bevételek és kiadások bemutatásra kerültek, és megállapítható, hogy a 
IX. Dobfesztivál rendezvény ideje alatt elért többletbevétel és a többletkiadás egyenlege nem 
nyújt fedezetet a kérelem teljesítésére. 
 
Kéri a bizottság tagjainak véleményét, állásfoglalását a kérelemmel kapcsolatban. 
 
Kanó József - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Tájékoztatásként elmondja, 
hogy a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság ülésén az egyesület 
elnöke is jelen volt, és hosszas tárgyalást folytattak a kérelemről.  
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Tudomásul vette a határozati javaslatot az egyesület elnöke, de előleget kért a jövő évi 
előkészületekre, az idei évi támogatáshoz hasonlóan 333.000,- Ft. előleget kért, és a pénzügyi 
bizottság javasolta a testületnek a támogatás előlegként történő biztosítását.  
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Aggályai vannak a 
dobfesztivál anyagi vonzatával kapcsolatban, nem látja tisztán a pénzügyi helyzetet, a 
kiadásokat nagyon soknak tartja.  
A dobfesztivál rendezvényt jónak tartja, de úgy véli, hogy a vállalást illik teljesíteni. 
Megdöbbentőnek tartja, hogy a 100 db. ingyenesen biztosított belépőjegy helyett 316 fő 
kapott ingyenes belépőt. Továbbá károkozás, rongálás miatt egy napig zárva kellett tartani a 
strandfürdőt a helyrehozatal idejére, ez is többletmunkát és többletkiadást jelentett a városnak. 
Ez a kiadástöbblet ugyanakkor a nyereséget elvitte.  
 
Németi József - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság külső tagja: Kérdése, hogy a 
Dobfesztivál Kulturális Egyesület mekkora összegű támogatást kért? 
 
Balogh Csilla – jegyző: Jelen kérelmében az árbevétel (kiadások levonása után megmaradó 
összeg) felét kérte az egyesület. 
 
Nyuzó Marietta – Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Tájékoztat arról, hogy minden 
évben kapott támogatást az egyesület, volt olyan év, amikor veszteséges volt a rendezvény és 
1,3 millió forintot nem kellett visszatérítenie.  
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Javasolja, hogy az 
egyesület kérelmét ne támogassák, mivel az elért többletbevétel és többletkiadás egyenlege 
nem nyújt fedezetet. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 68/2010. (X. 27.) OKS. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési és Sport Bizottsága javasolja a testületnek, hogy a 
Dévaványai Dobfesztivál Kulturális Egyesület kérelmét – melyben a 
rendezvény során keletkezett jövedelem 50 %-át kérik – ne támogassa, mivel 
a IX. Dobfesztivál rendezvény ideje alatt elért többletbevétel és a 
többletkiadás egyenlege erre nem nyújt fedezetet. 
A Képviselő-testület bízza meg a gazdálkodási iroda vezetőjét, hogy a 
testület döntéséről a kérelmezőt tájékoztassa.  

 
 
Tájékozató a Napközi Konyha működtetéséről. A vállalkozásba átadott önkormányzati 
vagyon hasznosításának tapasztalatai. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Ismerteti, hogy a 
Váradi Étkeztetési Bt. a napközi konyha működtetéséről elkészítette a tájékoztatót.  
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A pénzügyi bizottság ülésén a Bt. ügyvezetője jelen volt. A napközi konyha működtetésével 
kapcsolatban negatívumok nem merültek fel. 
 
Megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a napközi konyha 
működtetésével kapcsolatban?  
Megállapítja, hogy kérdés és észrevétel nem hangzott el.  
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a testületnek elfogadásra a Napközi Konyha 
működtetéséről szóló tájékoztatót. Kéri, aki a tájékoztatót elfogadásra javasolja, az 
kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 69/2010. (X. 27.) OKS. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési és Sport Bizottsága javasolja a testületnek, hogy a Váradi 
Étkeztetési Bt. tájékoztatóját – a napközi konyha működtetéséről, a 
vállalkozásba átadott önkormányzati vagyon hasznosításának tapasztalatairól 
– jóváhagyólag fogadja el. 

 
 

Dékány József bizottsági tag megérkezik az ülésre, így a bizottság jelenlévő tagjainak 
száma 6 főre változik. 

 
 
 
A csángó magyarok oktatásának további segítésével kapcsolatos kérés 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Rátér a következő 
előterjesztésre, amely a csángó magyarok oktatásának további segítésével kapcsolatos kérés. 
Elmondja, hogy korábban döntöttek egy moldvai csángó fiatal magyar tannyelvű 
intézményben történő továbbtanulását támogató adományról. Jelenleg az új keresztszülők 
jelentkezésére vonatkozó felhívást és a magyarfalui Gyerekek Háza építésének támogatására 
vonatkozó felhívást tartalmazza a kérés. 
Kéri a bizottság tagjainak véleményét a kérelemmel kapcsolatban. 
 
Kanó József - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Tájékoztatásként elmondja, 
hogy a pénzügyi bizottság 50.000,- Ft. összegű támogatásra tett javaslatot. 
Személy szerint javasolja a fenti összegű támogatás biztosítását. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Megkérdezi a 
bizottság tagjait, van-e egyéb javaslat a csángó magyarok magyarfalui Gyerekek Háza 
építésének támogatására vonatkozó kérelemmel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy egyéb javaslat nem hangzott el. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, javasolják-e a testületnek, hogy a moldvai csángómagyarok 
oktatásának megsegítése érdekében a Dévaványai Hírlapban, valamint a városi televízióban a 
támogatás iránti felhívást tegyék közzé.  

 4



Javasolják továbbá, hogy a magyarfalui Gyerekek Háza létesítésére az önkormányzat 2011. 
évi költségvetéséből 50.000,- Ft. összegű támogatást nyújtson a testület. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 70/2010. (X. 27.) OKS. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési és Sport Bizottsága javasolja a testületnek, hogy a moldvai 
csángómagyarok oktatásának segítését továbbra is fontosnak tartsa, ezért a 
Dévaványai Hírlapban, valamint a városi televízió szerkesztett képújságján 
kérjék azoknak a támogatását, akik azt megtehetik és a céllal egyetértenek.   
A magyarfalui Gyerekek Háza létesítésének támogatására az önkormányzat 
2011. évi költségvetéséből 50.000,- Ft. összegű fejlesztési célú pénzeszköz 
átadás előirányzatának betervezéséről döntsön.  
  
A Képviselő-testület utasítsa a polgármestert, hogy a 2011. évi költségvetési 
koncepció, majd a végleges költségvetés készítésénél a pénzeszköz átadással 
kapcsolatos előirányzat betervezéséről gondoskodjon.  

 
 
„Dévaványa Helytörténeti Kiadványának elkészítése” pályázat keretében a 
kiadványanyag elkészítésére beérkezett ajánlatok véleményezése. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő előterjesztést. Dévaványa Város Önkormányzata 2009. november 16-án pályázatot 
nyújtott be a Körös-Sárréti Vidékfejlesztési Egyesülethez, mint közreműködő szervezethez 
„Dévaványa Helytörténeti Kiadványának elkészítése” címmel. A projekt keretében lehetőség 
van Kiadványanyag készítésére, melyre vonatkozóan helyi beszerzési eljárást folytattak le.  
Az előterjesztés tartalmazza kitől kértek árajánlatot, és kik nyújtották be az ajánlatukat. 
 
Balogh Csilla – jegyző: Hozzáteszi, hogy a Képviselő-testület szeptemberi ülésén úgy döntött, 
hogy a kiadványanyag elkészítésére Dr. Erdész Ádám Igazgató Úr ajánlatát fogadja el. Az 
eljárás eredményéről a résztvevők kiértesítése megtörtént, melyet követően Dr. Erdész Ádám 
visszalépett a szerződéskötéstől, kapacitásbeli hiányokra hivatkozva. 
Ezért újra helyi beszerzési eljárásra került sor, mely során az alábbi három cégtől kértek 
árajánlatot: 

1.) Múzeumpártoló Kiemelkedően Közhasznú Alapítvány /5510 Dévaványa, Széchenyi u. 
8./ 

2.) Dr. Móczár István, Európa Atlantisza Könyvkiadás /2234 Maglód, Árpád vezér u. 106. 
3.) Dévaványai Kulturális és Hagyományőrző Egyesület /5510 Dévaványa, Kossuth út 27./ 

A megadott határidőig, 2010. október 22. 10.00 óráig két cég küldte meg árajánlatát az alábbi 
tartalommal:  

1) Múzeumpártoló Kiemelkedően Közhasznú Alapítvány /5510 Dévaványa, Széchenyi u. 
8./ 
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Ajánlati ár összesen (nettó):     1.600.000,- 
 Teljesítési határidő: Igazodnak a megkötött szerződéshez. 
 

2) Dévaványai Kulturális és Hagyományőrző Egyesület /5510 Dévaványa, Kossuth út 27./ 
Ajánlati ár összesen (nettó):     1.720.000,- 
Teljesítési határidő: Igazodnak a megkötött szerződéshez. 
 

A fentiek alapján a beérkezett ajánlatok közül javasolják a Múzeumpártoló Kiemelten 
Közhasznú Közalapítvány /5510 Dévaványa, Széchenyi u. 8./ 1.600.000,- Ft összegű ajánlatát 
kiválasztani a tárgyban forgó kiadványanyag elkészítésére vonatkozóan.  
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Megkérdezi a 
bizottság elnöke, javasolják-e a testületnek, hogy a „Dévaványa Helytörténeti kiadványának 
elkészítése” című pályázat kiadványanyagának elkészítésére vonatkozóan a beérkezett 
ajánlatok közül a Múzeumpártoló Kiemelkedően Közhasznú Alapítvány /5510 Dévaványa, 
Széchenyi u. 8./ 1.600.000 Ft-os nettó áras ajánlatát hirdesse ki nyertesnek. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 71/2010. (X. 27.) OKS. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési és Sport Bizottsága javasolja a testületnek, hogy a 
„Dévaványa Helytörténeti kiadványának elkészítése” című pályázat 
kiadványanyagának elkészítésére vonatkozóan a beérkezett ajánlatok közül a 
Múzeumpártoló Kiemelkedően Közhasznú Alapítvány /5510 Dévaványa, 
Széchenyi u. 8./ 1.600.000 Ft-os nettó áras ajánlatát hirdesse ki nyertesnek. 
 A Képviselő-testület bízza meg a polgármestert a nyertes ajánlattevővel 
megkötendő szállítási szerződés aláírásával.  

 
 
Az önkormányzati képviselői tiszteletdíj emelése miatti lakossági észrevételek 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Rátér a következő 
előterjesztésre. Ismerteti, hogy Szűcs József okleveles közgazdász levelet küldött a képviselő-
testület tagjai részére, amelyben az önkormányzati képviselői tiszteletdíj emelés került szóvá 
tételre.  
Kónya András dévaványai lakos szintén a tiszteletdíj emelés miatt írt levelet. 
Készült egy kimutatás táblázat formájában, amely bemutatja a környező településeken a 
tiszteletdíjak alakulását. 
Elmondja a bizottsági elnök, hogy a lakosság körében a tiszteletdíj emelés indulatokat váltott 
ki. Látni lehet, hogy más településeken jóval alacsonyabbak a tiszteletdíjak. Amennyiben a 
korábbi tiszteletdíj mértéket kapnák meg, az is tisztességes összeg. Dévaványán nagyon sokan 
minimálbért keresnek. A képviselői tisztséget nem azért vállalták el, hogy magasabb 
tiszteletdíjat kapjanak, hanem hogy tisztességesen ellássák azokat a feladatokat, amelyek a 
városban lakó emberek érdekeit szolgálja. 
Kéri a bizottság tagjainak véleményét. 
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Kanó József - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Meglátása szerint két 
dévaványai lakosnak a véleménye került írásban benyújtásra. Nincs vele teendő, a véleményét 
mindenki elmondhatja. 
 
Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: A testületi ülésen 
egyedül volt, aki a tiszteletdíjak emelését tekintve nemmel szavazott. Most egy nyomás 
hatására – mivel két levél is érkezett, és nem kizárt, hogy több kifogás is fog érkezni a 
tiszteletdíj emelés ellen - a képviselők a lelkiismeretük mélyére néztek, van aki azt mondja, 
hogy ez az összeg jogosan jár, van aki úgy gondolja mégis magas ez az összeg. Az első 
testületi ülésen kellett volna meggondolni, nem utólag.  
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: A döntés 
meghozatala előtt, és még a választások előtt is azt mondta, hogy ne legyen tiszteletdíj 
emelés. 
 
Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Felveti, hogy a bizottsági 
elnök is megszavazta az alakuló testületi ülésen a díjemelést. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Megszavazta, mert 
nem akart vitatkozni senkivel. Hogyan néz majd ki, hogy az elkövetkező 4 évben együtt 
dolgoznak a képviselők, és kettészakad a testület. Mérlegelni kell sok mindent.  
 
Kanó József - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Beszélni egészen más, mint 
rendeletet alkotni, mert a döntésnél mindenki felelőssége tudatában nyújtotta a kezét. A 
bizottsági elnök is nyújtotta. Most úgy néz ki, hogy a két levél hatására „beijedt” minden 
képviselő, mert két lakos fenyegető levelet írt. Úgy véli, hogy a testületi ülésen mindenki 
lelkiismerete szerint dönt majd. 
 
Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Felveti, hogy a megfelelő 
döntést mindenkinek az első testületi ülésen kellett volna meghozni, és nem egy nyomás 
hatására most visszakozni.  
 
Kanó József - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Elmondja, hogy az első 
megbeszélésen igaz nem volt ott mindenki, de a tiszteletdíj kérdésében egységesek voltak. 
 
Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Úgy gondolta, hogy a 
megbeszélésen a bizottságokba történő tagok megválasztásáról lesz szó, nem pedig a 
tiszteletdíj emeléséről. 
 
dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Elmondja, hogy 
véleménye szerint elsődlegesen most azt kell nézni, hogy a jelenlegi képviselőknek négy évig 
együtt kell dolgozniuk. Azt, hogy a tiszteletdíj emelést hogyan, mennyire fogja „értékelni” a 
város lakossága, arról majd a 4 év múlva történő választás során dönt a város. 
 
Kanó József - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Egyetért a bizottsági elnök 
kijelentésével, négy év múlva dönthet a lakosság. Úgy véli, először azt kell megnézni, hogyan 
dolgoznak a képviselők, mit tettek azért a pénzért, és majd dönt a következő választáson a 
lakosság.  
 

 7



 8

dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság  elnöke: Javasolja, hogy 
zárják le a vitát a tiszteletdíj emelés miatt benyújtott lakossági véleménnyel kapcsolatban, és a 
testületi ülésen folytassák a vitát. 

A bizottság elnöke megkérdezi van-e még valakinek további bejelentése? 
Megállapítja, hogy bejelentés nem hangzott el.  
Megállapítja, hogy a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12. § (4) 
bekezdés a) pontja alapján a bizottságnak zárt ülést kell tartania kitüntetési ügy tárgyalása 
esetén. 
A bizottság elnöke megkéri a meghívottként megjelenteket, hogy a zárt ülés idejére 
szíveskedjenek a helyiséget elhagyni.  
A zárt ülés anyaga a 9. oldaltól a 12. oldallal bezárólag az I-1/34-3/2010. iktató számú külön 
jegyzőkönyvben található. 
Ugyanezen jegyzőkönyv tartalmazza az ehhez tartozó határozatokat is. 
 

A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 1540 órakor bezárja. 

 
Kelt: mint az első oldalon 

 
A jegyzőkönyv hiteléül: 
 
 
 
 ________________________ 
 dr. Ágoston Sándor   
 bizottság elnöke 
 
 
 
 _______________________ 
 Hermeczi Erika  
 jegyzőkönyvvezető 
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